
2024/03/15 

Tango Aarhus  

Generalforsamling 

 

1. Valg af dirigent: Marie Louise, som konstaterer, at generalforsamlingen er 

rettidig indkaldt via nyhedsbrev samt på foreningens hjemmeside. 

Valg af referent: Else 

Valg af stemmetællere: Jens og Anne-Dorte 

 

2. Bestyrelsens beretning ved formanden – Jan 

(den klipper du selv ind, Jan) 

 

Beretningen – incl reklameindslag og gavegivning – er godkendt med applaus, 

og affødte flg kommentarer: 

Hvorfor VIP-ordningen?  

- Det er primært for at spare på mobilepay transaktions-gebyrer. 

Kunne det fordeles – fx to gange om året? 

Kunne det hedde noget andet end VIP-ordning – fx årskort/sæsonkort? 

 

3.  Gennemgang af regnskab 2023 ved kasserer – Benny 

Regnskabet er godkendt, dog med kommentarer/spørgsmål: 

Conventus udgiften er steget en del, hvorfor?? 

- der er blevet tilkøbt et nyt indbetalingsmodul, det er dog et engangsbeløb. 

 

4. Gennemgang af budget 2024 

Kommentarer og spørgsmål hertil: 

Hvorfor øget udgift til markedsføring? 

- der sættes penge til side for at kunne tage nye tiltag ifht at få nye 

medlemmer 

Hvorfor udgift til support til hjemmesiden? 

- der anbefales at konvertere til ny template – derfor afsættes penge til bistand 

hertil. 

Der spørges ind til sponsorater og fondsmidler? 

- pt har Århus Kommune og DGI givet puljemidler efter ansøgning. 

Forslag til nye tiltag sendes meget gerne til bestyrelsen. 

Budgettet 2024 er godkendt med applaus! 

 

5. Fastsættelse af kontingent 2025 

Bestyrelsen foreslår fastholdelse af kontingent 225 DKK/år, som det også 

fremgår i det vedtagne budget. Dette blev vedtaget ☺ 

 

6. Ingen indkomne forslag 

 



7. Valg af kasserer: Benny 

 

8. Valg af to bestyrelsesmedlemmer:  

På valg er Jan, Benny, Niels Christian, der alle gerne vil genopstille. Der er 

plads til endnu et bestyrelsesmedlem, men det er ikke nødvendigt. 

Jytte er suppleant og vil gerne med i bestyrelsen. 

Der er ingen andre kandidater, så de 4: Jan, Benny, Niels Christian og Jytte 

vælges! HURRA        

 

9. Valg af 2 suppleanter: Birgit Demstrup og Jan Thornberg er valgt.  

Suppleanter behøver ikke deltage i bestyrelsesmøder, men må meget gerne. De 

har taleret men ikke stemmeret ved deltagelse i bestyrelsesmøder. 

 

10. Valg af revisor og revisorsuppleant:  

Lars Bech vælges som revisor 

Ole Blegvad vælges som revisorsuppleant 

 

11. Evt. 

Spørgsmål vedr udenlandske gæster, som ikke har mobilepay eller DKK 

kontanter? 

- bestyrelsen overvejer allerede dette spørgsmål, - fint med 'at være large med 

mulighed for at betale i euro'.  

Kunne man lave en sammenhæng/et direkte link mellem FB-begivenheder og 

TA-hjemmesidens kalender? 

Man kan være opmærksom på hjemmesiden tango.dk – en kalender for alle 

arrangementer i DK. Der sender TA også begivenheder ind. Der er også en FB-

side der hedder Tango i Danmark. 

Priserne på alle arrangementer har fået et lille nøk opad?  

- det skyldes at der er husleje på lokaler på Turkis, samt varslede 

huslejestigninger på bla. Folkestedet jf. Aarhus Kommunes hjemmeside. 

- det skyldes også at mobilepay gebyret er 1 kr + 1,37% af beløbet på hver 

transaktion, samt at alt jo generelt er steget. 

En gammel idé om at lave en frivillig-dag/ et frivilligarrangement for SEM’ere 

(SkønneEngageredeMennesker) Hvad tænker vi om den idé?   

- den idé er stadig i støbeskeen. Fx for værter og DJs ved practicaer samt 

hjælpehold ved milongaer.  

 - andre SEM-aktiviteter kan sagtens ske. Alle medlemmer er hjertelig 

velkomne til at tage forskellige initiativer. 

Fotografering ved foreningsarrangementer?  

- se foreningens fotopolitik som findes på hjemmesiden.  Alle kan altid sige fra 

til fotografen!  

 

Stor tak til Charlotte Mikkelsen, som har etableret og løftet TangoLabs gennem 

flere år! 



Tak til Bettina Bundgaard, som er ved at overtage arbejdet med TA-

hjemmesiden        

Tak til bestyrelsen! 

Tak til alle for god ro og orden! 

Ref/EN 
 


